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Pan 

Ryszard Niedziółka 

Burmistrz Miasta Kętrzyn 

W załączeniu przekazuję Interpelacje zgłoszone przez Radnego Daniela Sapińskiego na 

XXXVI Sesji Rady Miejskiej w dniu 29 kwietnia br. 

Zał.2 

ZACY 
Kętrzynie 

Do wiadomości: 1. Radny Daniel 
Sapiński 2.

 

Rady  



Sporz. :lrena Małachowska 
Kętrzyn 29.04.202 Ir. 

Daniel Sapiński 

Radny Miasta Kętrzyn 

Pan Ryszard Niedziółka 

Burmistrz Miasta Kętrzyn 

Mieszkańcy Miasta Kętrzyn, zwracają uwagę na brak toalet publicznych, na terenie 

miasta. Część istniejących toalet jest zniszczona i nieczynna (ul. Staromiejska, ul. Kajki przy 

Amfiteatrze). W związku z tym, zwracam się z następującymi pytaniami: 

l. Jaki jest stan usterek obecnie istniejących, zamkniętych toalet i czy jest możliwość ich 

usunięcia? 

2. Czy jest możliwość przygotowania planu powstania nowych toalet publicznych i 

usytuowanie ich w naszym mieście? 

Proszę o opisową odpowiedź, a w przypadku twierdzących odpowiedzi o jak najszybszą ich 

realizację. 

Daniel Sapiński 

ĂIYT6  

Kętrzyn 29.04.2021r. 

Daniel Sapiński 

Radny Miasta Kętrzyn 

Pan Ryszard Niedziółka 

Burmistrz Miasta Kętrzyn 



Mieszkańcy Miasta Kętrzyn, zwracają uwagę na niezadawalającą jakość ogólnej 

czystości miasta. Mieszkańcy skarżą się również, na dużą liczbę odchodów zwierzęcych 

powstałych w wyniku nie sprzątania po swoich czworonogach przez ich właścicieli. 

Odpowiedzialni właściciele psów, zwracają uwagę na brak woreczków do sprzątania, które 

zniknęły z wyposażenia pojemników przeznaczonych na odchody zwierzęce. 

W związku z tymi uwagami, mieszkańcy sugerują: poprawę jakości ogólnego sprzątania miasta, 

co wpływa na jego wizerunek; zwiększona kontrola, oraz nakładanie kar pieniężnych osobom 

niesprzątających po swoich zwierzętach; powrót do woreczków na wyposażeniu pojemników 

na odchody zwierzęce. 

Reagując na głosy osób zamieszkujących nasze miasto, zwracam się z następującymi 

pytaniami: 

1. Czy jest możliwe poprawienie jakości sprzątania ulic, chodników, parków itp. w naszym 

mieście? Jeśli tak, to jakie działania zostaną podjęte? 

2. Czy jest możliwe zwiększenie kontroli właścicieli psów z zakresu sprzątania po nich? 

Czy jest możliwe przygotowanie pakietu kar za nieprzestrzeganie zasad sprzątania po 

swoich pupilach? 

3. Co było powodem zrezygnowania z worków, które były dołączone do pojemników na 

odchody? Czy jest możliwość powrotu do tego wyposażenia? 

Proszę o opisową odpowiedź, a w przypadku twierdzących odpowiedzi o jak najszybszą ich 

realizację. 

Daniel Sapiński 


